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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 2024. január 25-ei, 

munkaterv szerinti üléséről 
 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 
 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Babai János, Baráth Domonkos Dezső, Gyuga Mihály József, Kontschán 

Flórián Jenő, Sólyom Jöran és Székely Antal települési képviselők, Dr. File 

Beáta jegyző  

 

Távol vannak: Molnár István, Papp Péter Attila, Szanyi Gábor és Vargáné Vojnár Katalin 

települési képviselők 

 

Meghívottak: a hivatal munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt 

jelenléti ív szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit. 

 

A képviselő-testület munkaülését 16 óra 2 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 8 fő 

jelen volt.  

 

Jelezte, a megküldött meghívóban 10 napirendi pont szerepel.  

 

A tárgyalandó napirendi pontokhoz kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, 

szavazzanak a napirendi pontok tartalmának, tárgyalási sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 8 fő települési képviselő részvételével, 8 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

1/2024. (I. 25.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete 2024. január 25-ei, munkaterv szerinti ülésén az 

alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

3. Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

4. Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2024. évi támogatási kérelme 

5. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és Oroszlány Város Óvodáinak 

nyári nyitvatartási rendje 

6. A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosítása 

7. Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezése 

8. Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány intézményvezetői pályázat 

9. Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére 

10. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 
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1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az előterjesztésben 9 pontban számolt be a két ülés közötti 

fontosabb történésekről. A tájékoztató elfogadása mellett döntést kért a 2019-2024-es időszakra szóló 

Helyi Esélyegyenlőségi Program hatályának 2024. február 28-ig történő meghosszabbításáról és a 

2024-2029 időszakra szóló Helyi Esélyegyenlőségi Program képviselő-testület által 2024. februárban 

való tárgyalásáról. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő jelezte, Papp Péter képviselőtársa vetette fel a Pénzügyi 

Bizottság ülésén, illetve frakcióülésen, hogy a 2024. évi költségvetés tervezésének irányszámairól, a 

tervezés állásáról, a táblák összeállításáról semennyi információjuk nincs. A két ülés közötti 

előterjesztés 7. alpontjában egy nagyon kivonatos anyagot kaptak ezzel kapcsolatban. Miért nem 

folytatta a többségi városvezetés és polgármester úr azt a gyakorlatot, amit eddig évtizedeken 

keresztül, mely szerint a költségvetés tervezése már az előző év november hónapjában megkezdődött, 

december közepére már voltak elemezhető táblázatok, és januárban már a költségvetés 

összeállításának finomítását végezték. Miért nem így történt? Miért tértek el a gyakorlattól? Miért nem 

láthatták akár bizottsági szinten is az eddig összeállt anyagot? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, természetesen mindenki látni fogja, a költségvetés előfogadása 

előtt lesznek bizottsági ülések, minden bizottság fogja tárgyalni. A költségvetési egyeztetések a 

hivatallal, az intézményekkel, önkormányzati vállalatokkal lezajlottak. Azért nem tudtak költségvetést 

még kiadni, mert még tegnap is voltak olyan kormányzati intézkedések, amelyek a számszerűségét 

befolyásolják a költségvetésnek. A költségvetés koncepciójának tárgyalását a jogszabályból kivették, 

tehát nem kötelező. A költségvetési folyamat időben elindult, amivel kalkulálni tudtak, azt 

elindították. A költségvetés központi elve a bérrendezés lesz, egységesen 20%-os bértömegfejlesztést 

állítottak be az önkormányzat minden intézményénél és a hivatalnál is. 

 

16 óra 7 perckor Papp Péter Attila települési képviselő megérkezett a képviselő-testület ülésére, a 

jelenlévő települési képviselők száma: 9 fő. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta továbbá, miután a béreket felelosztották, akkor látták, hogy a 

jelenlegi ismereteik szerint a bevételek nem nyújtanak fedezetet, így minden intézményvezetővel 

leültek még egyszer tárgyalni. Jövő héten előzetesen kiküldésre alkalmas lesz a költségvetés a 

bizottságoknak. Valamekkora tételben szükség lesz ingatlanértékesítést tervezni, teljesen új 

elgondolást szeretnék kérni a testülettől. Az tudják, milyen ingatlanok állnak rendelkezésre. Azt fogja 

javasolni, hogy hozzanak létre egy olyan önkormányzati adhoc bizottságot, aminek az lesz a dolga, 

hogy ezeket az ingatlanokat gondolja át és adjon a képviselő-testület számára egy prioritási sorrendet 

és ennek megfelelően elkészíttetik majd az ingatlanok értékbecslését. Nem lát olyan problémát, ami 

miatt ne tudnák a költségvetést időben rendezetten beterjeszteni. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő az ingatlanfelméréssel, az önkormányzat ingatlanjainak 

tételes átnézésével maximálisan egyetértett. A költségvetés időarányos ismerete (még ha csak nagy 

számokban is) azért lenne jó a képviselőknek, bizottságoknak, mert pl. a legutóbbi VFKB bizottsági 

ülésen Babai János képviselőtársa hozta be a Malomsori Óvoda területfejlesztési javaslatát, melyet a 

bizottság maximálisan támogatott. Egyébként a bizottságnak több olyan javaslata is van a 

költségvetésbe, ami jelentős anyagi vonzatokkal jár. Nincs gond, ha a fejlesztések átnézése kapcsán 

hoznak ilyen döntéseket. Jogos az az igény és elvárás, hogy ha elképzelések, javaslatok jönnek be, 

rögtön láthassák, hogy ezek a költségvetésbe milyen szinten állíthatóak be, milyen szinten 

tervezhetőek. Egy prioritási sort is fel tudjanak állítani, mit szeretnének mindenképpen megvalósítani. 

Ezért fontos a bizottsági munkához a költségvetési terv ismerete. 

 
Lazók Zoltán polgármester megismételte, hogy fogja látni a bizottság. Nem tudnak másból dolgozni a 

költségvetés tervezésének ezen szakaszában, mint a bizottságok általi jegyzőkönyvekből és 

anyagokból. Nem gondolja, hogy ellentmondás lenne. 
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Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, két témában kíván hozzászólni. Polgármester úr 

legutóbbi tv szerepléséről mondott néhány szót. Igaz, hogy csak nagyon halkan mert rákérdezni a 

riporter a téli hó el nem kotrás ügyére, a többi téma láthatóan le volt beszélve, hogy mit kérdezhet és 

mit nem a városi tv a polgármestertől. Ezt már megszokták. A riportban polgármester úr azt mondta, 

hogy az az ő dolga, hogy a testületi ülésen ezeket elmondja. Valóban ez a dolga, ha több ezer ember 

háborog. Neki is van véleménye arról, hogy polgármester úrnak mi a dolga. Polgármester úrnak az lett 

volna a dolga, hogy aki ezt a hókotrást nem csinálta meg, illetve így szervezte le, azt számon kellett 

volna kérni. Az teljesen valótlanság, amit polgármester úr mondott, hogy Oroszlány útjai járhatóak 

voltak. Honnan tudta volna polgármester úr, mikor éppen Vágsellyén ünnepeltette magát? Oroszlány 

útjai nem voltak járhatók, maximum azok a főutak, amit a közút kezel, a többi út nem volt járható. Ha 

csak a saját kollegáit itt a hivatalban megkérdezi, hogy hányan mertek autóval elindulni, valószínűleg 

egyetlen egy sem. Tehát Oroszlány útjai nem voltak járhatóak. Pontot tenne ennek a végére, hátha 

levonják az illetékesek a konzekvenciát.  

A költségvetés előkészítéssel kapcsolatban megjegyezte, polgármester úr a felelős a költségvetés 

végrehajtásáért. Azonban az elmúlt huszonvalahány év alatt nem tapasztalt olyat, hogy január végén 

még egy koncepciót sem látott volna a költségvetésből. Az előző évek költségvetései nem voltak 

annyira városbarátiak, hogy ne nézhették volna át közösen, hogy mik azok a dolgok, amiken javítani 

kell. Az utóbbi 3 év költségvetése a megszorításokról szólt. Van egy kis pénz, többletbevétel, a 

bizottságoknak el kellett volna már kezdeniük a munkát, elmondani a véleményüket a készülő 

költségvetésről. Kontschán elnök úr már közölte, hogy az intézményekkel való tárgyalás után a 0-s 

eredmény elérése érdekében 250 M Ft-ot visszaléptek, csak arra nem válaszolt Kontschán úr, hogy 

miből. Ha 2 Mrd Ft-os hiány van, nem túl sok a 250 M Ft. Számokat nem ismernek, jövő héten talán.  

Az előző évekhez képest dupla pénzmaradvány (1 Mrd Ft) véleménye szerinte felveti azt a kérdést, 

hogy akkor miért kell hitelt felvenni újból. 

 

Lazók Zoltán polgármester a téli útüzemeltetéssel kapcsolatban jelezte, téves volt ez a tájékoztatás, 

amit képviselő úr mondott. Valóban voltak nehézségek, de azt tudni kell, hogy nem a közút tette 

rendbe a főutakat, hanem pont az okozta az OIH Zrt. egyik problémáját, hogy nekik kellett a közút 

által le nem takarított főutakról elkotorni a havat. És amikor ez megvolt, akkor tudtak csak nekiállni a 

város terv szerinti takarításának azokkal az erőforrásokkal, amikkel ők rendelkeznek. Van egy csomó 

probléma, az önkormányzatnak tárgyalni kell róla. Sok mindent lehet csinálni, az OIH Zrt. 

munkatársai megpróbálták tisztességesen elvégezni a feladatot. 

A költségvetéssel kapcsolatban elmondta, elkezdték, tegnap is kaptak olyan információt, ami 

befolyásolja a költségvetést. Folyamatosan dolgoznak, ahogy az állami rendszer adja a jelzéseket. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő hó el nem kotrás ügyében hozzátette, nehéz tisztességesen 

elvégezni az előírt munkát úgy, hogy 1 kg só van a cégnél. Napokkal előtte minden hírcsatorna azt 

mondta, hogy hó lesz. Információi szerint a hóesés napján nem volt só a cégnél, később jött meg a só. 

 

Németh Gábor, az OIH Zrt. vezérigazgatója a téli hóhelyzettel kapcsolatban elmondta, december 6-

án, 7-én és 23-án jelentős mennyiségű hó esett. Az nem igaz, hogy nem volt egy kiló só sem. A 

december 6-7-ei beavatkozás során kellett utórendelniük sót, ami egy-két nappal később megjött. A 

raktárban bent lévő több tonna só elfogyott, utána kellett újat rendelni.  

Azzal kapcsolatban, hogy milyen volt a hóhelyzet és a közlekedés az alábbiakat mondta el: Jó lett 

volna, ha gyorsabban tudtak volna mozogni, ha kevesebbet kellett volna várni adott területeken. Az 

összes gépük és az összes emberük kint volt, közben az egyik gépük meghibásodott. Ezen az említett 

2-3 napon összesen 52 cm hó esett Oroszlányban. Egyébként több mint 110 mm csapadék esett 

decemberben. A konklúziókat elkezdték levonni, kollegái, ő is. Nem ment gyorsabban. Vannak olyan 

dolgok, amiket szerződéses keretben kell változtatni, rögzíteni. Ezt a hóhelyzetet ennyi idő alatt tudták 

megoldani. Azt visszautasította, hogy járhatatlan volt a város, jópáran közlekedtek. Nyilván voltak 

nehezebb területek, voltak olyan utcák, ahova később jutottak el a munkagépek. Alvállalkozók 

dolgoztak, erőgépek dolgoztak. Az igaz, hogy hajnalban előbb tolták a főutcákat, mint ahogy odaért a 

közút.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, azért már lát előrehaladást, ugyanis polgármester úr 

még mindig a mundér becsületét védi, a cég részéről legalább elhangzott, hogy levonják a 

konklúziókat. Azzal vitatkozna, hogy mekkora része volt a városnak járható, valószínű, hogy a város 

jó része volt járhatatlan, autóval biztosan.  
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A cég szervezettségéhez annyit még elmondott, hogy például tegnapelőtt, mikor leesett a hódara és 

mindjárt le is fagyott mindenhová, az OIH Zrt. munkatársai akkor kezdték el felporszívózni az őszről 

ott maradt avart.  

A költségvetés számait nagy örömmel látnák. 

 

Gyuga Mihály József települései képviselő ügyrendi javaslatában frakciójuk döntését tolmácsolta: az 

előterjesztés 7. alpontját kérte külön szavazni. A tájékoztató többi részét elfogadják. Az előterjesztés 

7. pontja olyan adatokat közöl, aminek sem a viszonyítási alapját, sem a realitását nem látják.  

 

Lazók Zoltán polgármester ezt a javaslatot befogadta és ez alapján kérte, szavazzanak az előterjesztés 

7. pontjának elfogadásáról.  

 

A képviselő-testület az előterjesztés 7. pontját nyílt szavazással, 9 fő települési képviselő 

részvételével, 7 igen és 2 nem szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

2/2024. (I. 25.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés 7. pontjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a „Tájékoztató a két ülés közötti 

fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” 

szóló előterjesztés 7. pontját. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

16 óra 26 perckor Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő megérkezett a képviselő-testület 

ülésére, a jelenlévő települési képviselők száma: 10 fő. 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat 

elfogadásáról az előterjesztés 7. pontjának kivételével. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

3/2024. (I. 25.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. a) Egyetért a 2019-2024-es időszakra szóló Helyi Esélyegyenlőségi Program hatályának 2024. 

február 28-ig történő meghosszabbításával.  

1. b) Egyetért a 2024-2029 időszakra szóló Helyi Esélyegyenlőségi Program elkészítésének 

szükségességével, valamint annak képviselő-testület 2024. februárjában való tárgyalásával.  

2. Elfogadja az előterjesztés 7. pontja kivételével a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
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2. NAPIRENDI PONT:  Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 
Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 2022. júniusi ülésén döntött a majki 

méhészeti telephelyre, a Mindszenti utcai Mk-2 jelű mezőgazdasági kertes területre, valamint a Vk1 

jelű építési övezetre vonatkozó egyes helyi építési előírások módosításának elindításáról. A szükséges 

tervi módosításokat, pontosításokat követően megkapták az Állami Főépítész záró szakmai 

véleményét az előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal, melynek keretében az Mk-2 területet 

érintő módosításhoz továbbra sem járult hozzá. A rendelet-tervezet elfogadásán túl szükséges annak 

mellékleteiként kezelt dokumentumok határozattal történő elfogadása is. 

A képviselő-testület 2023. szeptemberi döntése alapján egyszerűsített eljárás keretében elindította a 

településrendezési terv módosításának folyamatát a Felső-telep északi része vonatkozásában a terület 

egyben történő értékesítése érdekében. A módosítás tartalmazza a területet kettészelő út szélesítési 

szabályozásának a megszüntetését, továbbá a területre előírt eltérő övezeti besorolások egységesítését. 

A TrT módosításának ezen fázisában kezdeményezte a partnerségi egyeztetési eljárás lezárását, melyet 

követően kezdeményezik az Állami Főépítésznél az egyszerűsített eljárás lefolytatását. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő jelezte, elkerülte a figyelmét, hogy a méhészeti telepen egy 

szolgálati lakás kialakítása is szerepelt, ezt a bizottsági ülésen nem tárgyalták ki. Kérdése az volt, mit 

takar ez a szolgálati lakás? Lakást tudomása szerint épületben lehet kijelölni, de ott semmilyen 

épületről nem tud. Információhiánya van ezzel kapcsolatban. 

 

Bartalus László osztályvezető elmondta, az érintett ingatlan tulajdonosa a területen dolgozók számára 

kíván szolgálati lakást építeni. A rendelet 2. melléklete szerint ebben az övezetben 2% mértékű 

beépíthetőség, tehát 1000 m2 nagyságú területre maximum 20 m2-es épület lehet építeni. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő részvételével, 10 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

1/2024. (I. 30.) önkormányzati rendeletét 

a Helyi Építési Szabályzatról szóló 20/2006. (X. 11.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

4/2024. (I. 25.) határozata 

a Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Az 52/2005. (VIII. 9.) Kt. határozatával elfogadott településszerkezeti tervét az előterjesztés 3. 

mellékletét képező „Oroszlány TSZ-JM jelű Településszerkezeti Terv módosítása” című, TSZ-

JM/M1-2023 jelű tervlapon tervezési területként lehatárolt területre vonatkozóan ábrázoltak és az 

előterjesztés 4. mellékletét képező „Településszerkezeti terv leírás kiegészítése” tárgyú 

dokumentációban rögzítetteknek megfelelően módosítja a következő megállapításokkal: 
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a.) Az Oroszlány, külterület 010/2-5 helyrajzi szám alatti ingatlanok területének egy része, a 

jelenlegi Mkf jelű korlátozott hasznosítású mezőgazdasági terület területfelhesználásból Kk-

méh jelű, beépítésre nem szánt különleges terület – méhészeti terület területfelhasználásba 

kerül átsorolásra. A területfelhasználás változással érintett terület nagysága összesen 1,74 ha 

az előterjesztés 3. mellékletét képező, TSZ-JM/M1-2023 jelű „Településszerkezeti terv 

módosítása” című tervlapon jelölt módon, továbbá az előterjesztés 4. mellékletét képező 

„Településszerkezeti terv leírás kiegészítése” tárgyú dokumentáció szerint. 

b.) Az 1. a.) pont szerinti módosítások során újonnan beépítésre szánt terület nem kerül 

kijelölésre, ezért a biológiai aktivitásérték változása nem volt vizsgálandó, így jelen 

módosítás következtében a biológiai aktivitásérték egyenlege a közigazgatási területen nem 

változik. 

c.) Jelen határozat az előterjesztés 3-4. mellékleteivel együtt érvényes, azokkal együtt 

alkalmazandó. A hatályba lépéssel egyidejűleg az 52/2005. (VIII. 9.) Kt. határozattal 

elfogadott TSZ-JM jelű Településszerkezeti tervlap a módosítással érintett területeken 

hatályát veszti, helyébe a jelen határozattal elfogadott TSZ-JM/M1-2023 jelű módosított 

tervlap szerinti megállapítások lépnek. 

2. A 118/2023. (IX. 28.) határozat alapján megvalósuló településrendezési eszköz módosításával 

kapcsolatos partnerségi egyeztetési eljárást lezárja azzal, hogy a 2024. január 4. és január 15. 

közötti időszakban a véleményezésre nyitva álló határidőn belül észrevételek, kérdések nem 

merültek fel. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 30.  

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester  

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 2023. áprilisi döntésével egyetértett az 

Önkormányzat tulajdonában álló, oroszlányi 033 helyrajzi számú, védgát megnevezésű ingatlan 

térítésmentes állami tulajdonba adásával kapcsolatos eljárás előkészítésével. A Magyar Nemzeti 

Vagyonkezelő Zrt. előkészítette az ingatlan térítésmentes állami tulajdonba átadásával kapcsolatos 

megállapodás-tervezetet az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal. Eszerint a képviselő-

testületnek szükséges döntést hozni az ingatlan tulajdonjogának térítésmentes átruházásáról. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

5/2024. (I. 25.) határozata 

az önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Egyetért az Oroszlány Város Önkormányzata 1/1 tulajdonában álló oroszlányi 033 helyrajzi 

számú, védgát megnevezésű, 2.461 m2 területű ingatlan tulajdonjogának a Magyar Állam részére 

történő térítésmentes átruházásával, átadásával az előterjesztés melléklete szerinti Megállapodás 

tervezetben rögzített tartalommal. 
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2. Felhatalmazza a polgármestert az 1. pontban megjelölt ingatlan vonatkozásában a Megállapodás 

aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

4. NAPIRENDI PONT: Az Oroszlányi Szabadidő Egyesület – Labdarúgó Szakosztály 2024. 

évi támogatási kérelme 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 72/2023. 

(VI. 27.) számú határozata alapján a 2023. évi költségvetése terhére a labdarúgás utánpótlás-nevelés 

biztosítása és az oroszlányi labdarúgás fellendítése, valamint a működés folyamatos pénzügyi 

biztonsága érdekében 6 hónapra vonatkozó, 9.000 E Ft összegű előirányzat került jóváhagyásra vissza 

nem térítendő támogatás címén az Oroszlányi Szabadidő Egyesület részére. A támogatást a Labdarúgó 

Szakosztály költségeinek fedezetére fordíthatták. A 2023. évi támogatás elszámolásának határideje a 

megkötött Támogatási Szerződés alapján 2024. február 15. lesz. Tekintettel arra, hogy a Támogatási 

Szerződésben a 2024. évre vonatkozóan nem került meghatározásra a folyamatos működés biztosítása 

érdekében előfinanszírozás, így az OSZE elnöke a 2024. évre vonatkozóan támogatási kérelemmel 

fordult az önkormányzathoz. Az OSZE elnökének kérése, hogy a 2024. évre vonatkozó 9.000 E Ft 

támogatási összeg január 30-áig kerülhessen kiutalásra, mivel az önkormányzati támogatás 

megelőlegezése elengedhetetlenül szükséges az egyesület biztonságos működéséhez. Az MLSZ által 

biztosított körzetközponti állami támogatás érkezése legkorábban március hónapban várható. Addig az 

egyesület más bevételre nem számíthat, ugyanakkor fizetési kötelezettségeit teljesítenie kell. Mai 

napon helyben kiosztásra került az igényelt támogatási összeg felhasználásának részletes indoklása. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő kérdése az volt, hogy az egyesület 2024. évi támogatása a 

készülő költségvetési koncepcióban hány forinttal szerepel? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a civil szervezetek részére jelenleg 20 M Ft-os pályázati keretet 

biztosítottak. A focira és a kosárlabdára a tavalyi összeget. A foci most 18 M Ft-tal szerepel a 

költségvetésben. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő elmondta, most a képviselő-testületi ülésen 

látja először a költségekről a részletesebb leírást, amire az egyesület a támogatást kéri. Igaz, a 

Pénzügyi Bizottság ülésén szóbeli tájékoztatást kaptak erről. Kérte, a következő időszakban ezek a 

tájékoztatások megfelelő részletezettséggel jussanak el a bizottságokhoz. Tudja, hogy egy egyesület 

nem gazdasági társaság, viszont meggyőződése, hogy egy egyesület is tudja azt, hogy várhatóan 

milyen költségei merülnek fel és milyen támogatásokra számíthat az év folyamán. Tehát egy kicsivel 

nagyobb előrelátást javasolna az egyesület részére. Ha januárban már nincs pénz, akkor ne januárban 

kezdjék el ezt forszírozni, vélhetően ez decemberben, vagy korábban is látható volt. Alaposabb és 

gyorsabb tájékoztatást kért a jövőben.  

 
További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 9 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

6/2024. (I. 25.) határozata 

az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2024. évi támogatási kérelméről  

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Egyetért az Oroszlányi Szabadidő Egyesület 2024. évi 9.000 E Ft összegű támogatási kérelmével.  

2. Jóváhagyja az előterjesztés 2. számú mellékletében szereplő 2024. évi támogatásról szóló 

szerződést.  

3. Utasítja a polgármestert, hogy a támogatás fedezete Oroszlány Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetésében kerüljön megtervezésre.  

4. Felhatalmazza Lazók Zoltán polgármestert a támogatási szerződés aláírására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és 

Oroszlány Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendje 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Baráth Domonkos intézményvezető 

     Benyiczki Ágota igazgató 

     Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 

törvény értelmében a bölcsőde, a nemzeti köznevelésről szóló törvény értelmében pedig az óvoda 

nyári nyitvatartási rendjét a fenntartó hagyja jóvá. A két intézmény vezetője – a nyári karbantartási 

munkálatokat is figyelembe véve – meghatározta a különböző intézményi telephelyek nyári 

nyitvatartási rendjét, amelyeket az előterjesztés határozati javaslata tartalmaz. Jogszabályi előírás 

alapján – a nyári nyitvatartási rendjéről, annak elfogadása esetén – a szülőket legkésőbb február 15-ig 

tájékoztatni szükséges. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

7/2024. (I. 25.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének és  

Oroszlány Város Óvodáinak nyári nyitvatartási rendjéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephelyének nyári nyitvatartási rendjét az 

alábbiakban határozza meg:  

a) A bölcsőde 2024. július 22. és 2024. augusztus 16. között zárva tart.  

b) A bölcsőde a fenti időszakban is biztosítja - előzetes felmérés alapján - az ellátást igénylő 

gyermekek gondozását és nevelését.  

2. Oroszlány Város Óvodái nyári nyitvatartási rendjét az alábbiakban határozza meg:  

a) A Brunszvik, a Borbála-telepi, a Malomsori és a Meseliget Óvoda 2024. június 24-től 2024. 

július 28-ig zárva tart.  

b) A Táncsics Óvoda 2024. június 24-től 2024. július 28-ig nyitva tart és fogadja a város összes 

óvodájából érkező gyermeket.  

c) A Táncsics, a Borbála-telepi, a Malomsori és a Meseliget Óvoda 2024. július 29-től 2024. 

augusztus 25-ig zárva tart. 
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d) A Brunszvik Óvoda 2024. július 29-től 2024. augusztus 25-ig nyitva tart és fogadja a város 

összes óvodájából érkező gyermeket.  

e) 2024. augusztus 26-tól minden óvoda újra üzemel.  

3. Felkéri az Önkormányzati Szociális Szolgálat és Oroszlány Város Óvodáinak intézményvezetőit, 

hogy a nyári nyitvatartási rendről 2024. február 15-ig tájékoztassák a szülőket. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. január 30.  

a határozat végrehajtására:  2024. február 15.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

a határozat végrehajtásáért:  Baráth Domonkos intézményvezető  

Benyiczki Ágota igazgató 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 

Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 

Társulás Társulási Tanácsa 2023. november 22-ei ülésén a Társulási Megállapodás módosítására 

vonatkozó javaslatot fogadott el, melyet a Társulás projekt irodája változatlan tartalommal küldött 

meg a tagi önkormányzatoknak jóváhagyás céljából. 

A Társulási Megállapodás módosításának indokai a következők:  

1. 2023. július 1. napjától hatálytalan a helyi önkormányzati hulladékgazdálkodási közfeladatot 

előíró törvényi rendelkezés. A hulladékgazdálkodási közfeladatot Magyarország teljes területén a 

Magyar Állam biztosítja, oly módon, hogy a közfeladat gyakorlásának jogát a koncessziós 

szerződéssel a MOL Zrt. részére átruházta 2023. július 1. nappal. Emiatt megszűnt a Társulás 

hulladékgazdálkodási közszolgáltatási kötelezettsége, melyet a tagi önkormányzatok által 

átruházott hatáskörben látott el. A továbbiakban a Társulás kötelezettsége a koncesszorral történő 

együttműködés, a hulladékgazdálkodási vagyonelemek vagyonkezelési feladatainak ellátása, 

valamint az európai uniós forrásból megvalósult projektek fenntartási kötelezettségének 

teljesítése 2023. december 1. napjától 2028. november 30. napjáig.  

2. Változott az 1. melléklet 1/A. pontjában megjelölt tagi önkormányzatok képviselőjének 

megnevezése.  

A Társulási Megállapodást érintő, javasolt módosítások hatályba lépéséhez valamennyi 

tagönkormányzat képviselő-testületének minősített többséggel hozott elfogadó határozata szükséges. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

8/2024. (I. 25.) határozata 

a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás 

Társulási Megállapodásának módosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1.  Egyetért a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási 

Megállapodásának módosításával az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal és a Közép-

Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának 

módosítását az alábbiak szerint fogadja el: 

1.1.A Társulási Megállapodás tagi önkormányzatok címét és képviselőjét tartalmazó 

felsorolásában az alábbi önkormányzatok képviselőinek megnevezése a következők szerint 

módosul: 
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ADONY térsége: 

Hantos Község Önkormányzat Szabadegyháza Község Önkormányzata 

képv.: Fischer József polgármester képv.: Csanádi Zoltán polgármester 

VELENCE térsége  

Pázmánd Község Önkormányzata  

képv.: Böjte Richárd polgármester  

1.2.A Társulási Megállapodás IV. fejezet IV/2.2. f) pontja helyébe a következő rendelkezés 

lépjen: 

f) projekt eredményeként létrejött vagyontárgyak kezelése, hasznosítása; 

 

1.3. A Társulási Megállapodás IV. fejezet IV/2.3. f) pontja helyébe a következő rendelkezés 

lépjen: 

f) együttműködés a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási résztevékenységet ellátó koncessziós 

társasággal, a koncesszori alvállalkozókkal; 

 

1.4. A Társulási Megállapodás IV. fejezet IV/2.4. pont második mondata hatályát veszti. 

 

1.5. A Társulási Megállapodás IV. fejezet IV/3.; 3.1.; 3.2.; 4.; 5. pontjai hatályukat vesztik. 

 

1.6. A Társulási Megállapodás VII. fejezet VII/1.1. p) pontja helyébe a következő 

rendelkezés lép: 

p) projekt eredményeként létrejött vagyontárgyak kezelésével, hasznosításával kapcsolatos 

döntések meghozatala, szerződések elfogadása, módosítása, megszüntetése. 

 

1.7. A Társulási Megállapodás VII. fejezet VII/3. pont első bekezdése helyébe a következő 

rendelkezés lép: 

A projektek teljes körű előkészítését és lebonyolítását, valamint a projekt eredményeként létrejött 

vagyontárgyak kezelésével, hasznosításával kapcsolatos feladatokat a Projekt Iroda látja el. A 

Projekt Iroda hivatalos megnevezése: Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati 

Társulás Projekt Iroda. 

 

1.8. A Társulási Megállapodás VII. fejezet VII/3. pont második bekezdése helyébe a 

következő rendelkezés lép: 

A Projekt Iroda önálló jogi személy, az Áht. 7.§ (2) bekezdés a) pontja szerinti, a Társulás 

hulladékgazdálkodással és vagyonkezeléssel kapcsolatos feladatainak ellátását végző 

költségvetési szerv. 

 

1.9. A Társulási Megállapodás VII. fejezet VII/3. pont – „A projektek megvalósításával 

összefüggő feladatok” - bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

A projektek megvalósításával összefüggő tevékenységek: 

A Társulási Megállapodás IV/2.2., IV/2.3., pontjaiban meghatározott társulási feladatok alapján:  

• a rendszer kiépítéséhez és megvalósításához szükséges pénzügyi alapok előteremtése,  

• pályázatokhoz szükséges kedvezményezetti önrész megteremtésének szervezése, 

bonyolítása 

• a projekt kidolgozása; 

• a működtetés szervezeti, gazdasági feltételrendszerének kidolgozása; 

 

• projekt eredményeként létrejött vagyontárgyak kezelésével, hasznosításával kapcsolatos 

feladatok ellátása;   

• közbeszerzési pályázatok elkészítése, a pályáztatási eljárás lefolytatása; 

• szolgalmi jogok megszerzésének bonyolítása; 

• minőségbiztosítás követelményeinek érvényre juttatása; 

• szolgáltatás-értékesítési díjkalkuláció elkészítése; 

• tájékoztató, informáló lakossági fórumok szervezése, a közösségtájékoztatás 

dokumentálása; 
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• pályázati részvételek szervezése (koordinálása); 

• tervezési feladatok pályáztatásának kidolgozása; 

• építési feladatok pályáztatásának kidolgozása; 

• a szükséges telekingatlanok megvásárlásának bonyolítása;  

• szakértői munka koordinálása; 

• monitoring tevékenység a projekt megvalósítása folyamán; 

• hulladékgazdálkodási rendszer fejlesztésének előkészítése, bonyolítása; 

• hulladékgyűjtő szigetek és hulladékudvarok, hulladékkezelő telepek, 

hulladékhasznosító mű építésének előkészítése, bonyolítása; 

• a meglévő hulladéklerakók rekultivációjának lebonyolítása; 

• utógondozási feladatok előkészítése, bonyolítása; 

• együttműködés a hulladékgazdálkodási közszolgáltatási résztevékenységet ellátó 

koncessziós társasággal, a koncesszori alvállalkozókkal;  

• a műszaki megvalósítás során, a nyilvánosság, mint alapelv érvényesülésének nyomon 

követése; 

• műszaki átadások-átvételek felügyelete; 

• a projekttel összefüggő egyéb felmérések, műszaki megoldások, szervezési feladatok 

koordinálása; 

• projekt megvalósítással kapcsolatos szerződések készítése, 

• megvalósult projektek fenntartási időszakát érintő feladatok ellátása 

 

1.10. A Társulási Megállapodás XIV. fejezet hatodik bekezdése helyébe a következő 

rendelkezés lép: 

A Tagok vitás kérdéseiket elsősorban tárgyalásos úton, egymás közötti egyeztetéssel kísérlik meg 

rendezni, ennek sikertelensége esetére a Veszprémi Törvényszék kizárólagos illetékességének 

vetik alá magukat. Az egymás közötti egyeztetésekbe Tagok kötelesek bevonni a 

hulladékgazdálkodási projektek Irányító Hatóságát.  

Jelen Társulási megállapodásban nem szabályozott kérdésekben elsősorban a Mötv. és az Áht. az 

irányadó. 

 

1.11. A Társulási Megállapodás XIV. fejezet hetedik bekezdése hatályát veszti. 

 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 88.§ (2) 

bekezdése értelmében a Társulási Tanács által javasolt, jelen határozat 1-11. pontjában 

foglalt módosítások hatályba lépéséhez valamennyi tagönkormányzat képviselő- 

testületének minősített többséggel hozott elfogadó határozata szükséges. A Társulási 

Megállapodás módosítás hatályba lépésének napja – a módosítás valamennyi tag által 

történő elfogadása esetén- a légkésőbbi keltezésű elfogadó határozat meghozatalának napja. 

 

2. Az előterjesztés 3. mellékletét képező tartalommal fogadja el Közép-Duna Vidéke 

Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás egységes szerkezetű Társulási Megállapodását.  

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 30. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: Kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok 

véleményezése 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a nemzeti köznevelésről szóló törvény szerint az iskolák 

felvételi körzetét a területileg illetékes tankerületi központ határozza meg és teszi közzé. A felvételi 

körzetek megállapításához a területileg illetékes tankerületi központnak be kell szereznie az érdekelt 

települési önkormányzatok véleményét. A Tatabányai Tankerületi Központ elkészítette az általános 

iskolai körzetek tervezetét, amelyet az előterjesztés melléklete tartalmaz. A tankerületi központ által 
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megküldött tájékoztatás szerint a kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárokban az 

előző évhez képest változás nem történt. A tervezet megküldésre került az intézményvezetőknek is, 

akik módosításra nem tettek javaslatot. 

 
Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

9/2024. (I. 25.) határozata 

a kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi 

CXC. törvény 50. § (8) bekezdésére hivatkozással a kötelező felvételt biztosító általános iskolák 

körzethatárainak meghatározása ügyében véleményezési jogkörében eljárva tudomásul veszi a 

2024/2025. évi tanévre vonatkozó, a Tatabányai Tankerületi Központ által elkészített, melléklet 

szerinti kötelező felvételt biztosító általános iskolai körzethatárok kijelölésével. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. január 30.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány 

intézményvezetői pályázat 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület Takács Tímea igazgató asszony halálát 

követően, 2023. december 13. napjától Körtvélyfáy Zoltánt bízta meg ideiglenesen, az 

intézményvezetői feladatok ellátására vonatkozó pályázat elbírálásáig a Kölcsey Ferenc Művelődési 

Központ és Könyvtár igazgatói feladatainak ellátásával. Körtvélyfáy Zoltán az igazgatói feladatokat az 

intézmény határozatlan idejű közművelődési szakember munkaköre mellett látja el. 

Az előterjesztés melléklete tartalmazza a jogszabályoknak megfelelően az intézményvezetői beosztás 

betöltésére irányuló pályázati felhívást, amely tartalmazza a munkakör betöltésére irányuló 

követelményeket, a pályázat lefolytatásának rendjét és feltételrendszerét, valamint a pályázattal 

kapcsolatos egyéb információkat.  

A pályázatok benyújtására a közzétételtől számított legalább 30 napot biztosítani kell, ezért az 

intézményvezetői pályázat megjelentetésének 2024. január 26. napját javasolta. A pályázati eljárás 

eredményéről a március havi munkaterv szerinti ülésen a képviselő-testület tud dönteni. 

 
Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

10/2024. (I. 25.) határozata 

a Kölcsey Ferenc Művelődési Központ és Könyvtár Oroszlány intézményvezetői pályázatáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Egyetért az előterjesztés mellékletében szereplő intézményvezetői – igazgatói – beosztás 

betöltésére irányuló pályázati felhívásban foglaltakkal. 
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2. Utasítja a polgármestert, hogy gondoskodjon az intézményvezetői pályázati felhívás 2024. január 

26. napján, a kulturális intézmény és Oroszlány Város Önkormányzata honlapján történő 

közzétételéről, valamint a kulturális intézményben foglalkoztatottak munkaköreiről és 

foglalkoztatási követelményeiről, az intézményvezetői pályázat lefolytatásának rendjéről, 

valamint egyes kulturális tárgyú rendeletek módosításáról szóló 39/2020. (X. 30.) EMMI 

rendeletben foglaltaknak megfelelő pályázati eljárás lefolytatásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2024. január 30. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Iskolakifli biztosítása az általános iskolás korú gyermekek részére 

 
 Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

 Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az önkormányzat korábban több éven keresztül biztosította az 

iskolakiflit az oroszlányi köznevelési intézményekben az I-VIII. évfolyamon tanuló gyermekek 

részére. Sajnos a COVID járvány miatti iskolabezárások ellehetetlenítették ennek a programnak a 

biztosítását, akkor ez megszüntetésre került. A köznevelési intézmények vezetői azzal a kéréssel 

fordultak az önkormányzat felé, hogy a 2024. évben is biztosítsa az általános iskolás korú tanulók 

számára a napi 1 db kiflit, tanítási napokon a délelőtti nagyszünet időszakában, mert erre szükség van.  

Ennek költsége a 2024. évre várhatóan 5 millió Ft + Áfa. A megvalósításhoz szükséges legkedvezőbb 

ajánlatot a székesfehérvári ALBA-KENYÉR Sütőipari Zrt. adta, akivel a képviselő-testület támogató 

döntése esetén 2024. február 01. napjától lenne lehetséges a szállítási szerződést megkötni. Kérte a 

képviselő-testületet, hogy járuljon hozzá a 2024.02.05. napja és 2024.12.31. napja közötti időszakban 

a tanítási napokra szóló iskolakifli program biztosításához, valamint új szállítási szerződés 

megkötéséhez az ALBA-KENYÉR Sütőipari Zrt.-vel mint szállítóval. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, éveken keresztül biztosították az iskoláknak az 

iskolatej és iskolakifli programot. Az volt a tapasztalata, hogy a kifli kapcsán igen nagy volt a 

pazarlás, tehát a napközik végére igen jelentős számban maradt meg a kifli, nem fogyasztották el a 

gyerekek. A megjelölt igényhez képest sokkal kevesebb fogyott. Egyébként a pékségeknek különböző 

mobil autói megállnak az iskolák előtt, ott olyan mennyiségű pékárut vásárolnak bizonyos szülők a 

gyerekeiknek, hogy az egész napra bőven elég. Tehát egyik részen úgy érzi, hogy igen nagy a 

pazarlás, a másik részen egy idő után úgy tűnt, hogy a gyerekek nem is igényelték ezt. Nincs ellene az 

iskolakifli programnak, de ha újfent nem válik be, akkor át kell gondolni.  

 

Lazók Zoltán polgármester hangsúlyozta, hogy ez az intézményvezetők kérése, azért készült az 

előterjesztés. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő támogatta az előterjesztést, de javasolta, hogy kérjék az iskolák 

segítségét, hogy ne folyamatosan az egész iskolára, illetve gyereklétszámra megállapított mennyiséget 

rendeljék. Valóban szemtanúja volt ő is sokszor, hogy a nagy mennyiségű maradékot nem a gyerekek 

vitték haza. Az előkészítő szakembernek megjegyezte, hogy az Önkormányzat továbbra sem áfa 

visszaigénylő, ezért a költségvetésben ezt az összeget bruttóban kell tervezni, nem 5 M Ft + áfa-ban.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő jelezte, érti Papp Péter és Gyuga Mihály 

képviselőtársa felvetését, és helyénvalónak is tartja, ha ebből a szempontból körültekintéssel végzi 

elsősorban az intézmény a feladatát és úgy határozza meg a szükséges mennyiséget. A maradékkal 

kapcsolatban úgy gondolja, hogy az önkormányzatnak vannak olyan szociális intézményei, amelyek 

ezeket a kifliket fel tudják használni.  

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 10 fő települési képviselő 

részvételével, 10 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

11/2024. (I. 25.) határozata 

az általános iskolás korú gyermekek részére történő iskolakifli biztosításáról 
 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. 2024. február 5. és 2024. december 31. közötti időszakban az oroszlányi köznevelési 

intézményekben I-VIII. évfolyamon tanuló, általános iskolás gyermekek részére a tanítási 

napokon egy-egy kiflit biztosít. 
2. Felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére az ALBA-KENYÉR Sütőipari 

Zártkörűen Működő Részvénytársasággal. 

3. Utasítja a polgármestert, hogy a beszerzéshez szükséges 5 millió Ft összeget az Önkormányzat 

2024. évi költségvetésébe tervezze be. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2024. január 30.  
Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

10. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselőtársait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés és 

interpellációs hozzászólás képviselőtársai részéről nem érkezett. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő elmondta, lakossági bejelentést kapott a 

Népekbarátsága utcai kis Spar, illetve gyógyszertár között lévő hulladékgyűjtő sziget körülötti 

szeméttel kapcsolatban. Autóval végigjárta a város hulladékgyűjtő szigeteit, illetve megnézte az útba 

eső hulladékgyűjtő helyeket. Az látható, hogy a hulladékgyűjtő edények, illetve -szigetek környékén 

igen sok a szemét. Kérdése az volt, hogy ez közterületnek számít-e és az OIH Zrt.-nek kell erről 

gondoskodni, vagy pedig a hulladékszállítást végző cégnek? Tehát amikor a szolgáltató üríti az 

edényzetet, akkor rendet is kell ott csinálnia, vagy pedig nem? Erre kért választ. Ugyanis a 

hulladékgyűjtő szigetek gyakorlatilag hulladékkal látják el a környezetüket, hiszen a szél szerteszét 

viszi a hulladékot. Világos, hogy vannak, akik bolygatják a hulladékgyűjtő edényeket, ez is okozza 

ezt. Alapvetően, ha ezek a területek rendszeresen takarítva lennének, akkor a város kevésbé lenne 

szemetes, mint amilyen állapotot mutat.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a szerződés szerint a szelektív gyűjtőszigeteknél a szelektív 

hulladékok eltakarítása a környezet rendbetételével együtt a szolgáltató dolga. De a kommunális 

hulladékkal ott a szolgáltató nem tud mit kezdeni. Ott sajnos illegális hulladékként az 

önkormányzatnak kell összegyűjtenie. Az idei évre még nincs megállapodás az OIH Zrt.-vel, de a 

költségvetés elfogadását követően lesz. Lehet javaslatokat tenni a megoldásra, ezek a javaslatok a 

szakbizottsági ülésen kitárgyalhatóak. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő egyetértett Kontschán Jenő képviselőtársa felvetésével, ezt 

át kell tárgyalni és megoldásra kell jutni ebben a témakörben. 

Felvetette, Majkon sajnos azt tapasztalta, hogy az új épületben az étterem rész konferenciateremnek 

van berendezve, étteremnek híre-hamva sincs. Kérte polgármester urat, kérdezzen rá arra, hogy ebből 

várhatóan Majkon mikor lesz étterem? Mikor kapják vissza azt a régi szolgáltatási színvonalat, amit 

Majkon annak idején megszoktak? 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, szívesen megteszi, de az önkormányzatnak semmiféle ráhatása, 

beleszólása nincs abba, hogy ott mi történik. 
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Papp Péter Attila települési képviselő jelezte a hivatal, illetve az OIH Zrt. munkatársainak, hogy a 

városban felújított kandeláberek közül, amelyek nem közvetlenül a gyalogátkelőhelyet világítják meg, 

elég kis teljesítményt tudnak nyújtani és sok gyalogátkelő hely van, ami autóból nem látszik, illetve 

sötét ruhában a gyalogos nem vehető észre. Csak azok jók, ahol a kandeláber közvetlenül a 

gyalogátkelőhely mellett van. Ami már 1 m-re arrébb van, az már sajnos nem világítja be az átkelőt, 

mert az új ledes égőknek más a fényszórása, mint a régi lámpáknak, tehát oda nagyobb teljesítményű 

égő kellene. Kérte, az illetékesek nézzék meg ezeket, mert nagyon balesetveszélyes.  

 

Lazók Zoltán polgármester megerősítette, valóban sok olyan gyalogátkelőhely van, ami nincs 

megfelelően megvilágítva.  

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, megköszönte képviselőtársainak a mai munkát, a jelenlévőknek 

és a televízió nézőinek a figyelmét, a képviselő-testület nyilvános ülését 17 óra 6 perckor bezárta. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


